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De Volkskrant belt meerdere gemeente om te onderzoeken waarom relatief weinig gebruik wordt gemaakt van

de HAR regeling van het COA, om (tijdelijk) statushouders te kunnen opvangen. Ze geeft aan dat de regeling

bedoeld is om 2.500 statushouders te kunnen huisvesten gedurende 6 maanden. Slechts een klein percentage
(220 mensen) waarvoor de regeling wordt gebruikt en in een hotel wonen. Bijzonder dat weinig gemeenten

gebruik maken van de regeling.

Vragen zijn mondeling beantwoord en de eerste vraag / antwoord nog bevestigd per mail met verwijzing naar

de website:

Hoeveel statushouders worden geplaatst met de HAR?

Gemeente Tubbergen maakt gebruik van de HAR om 20 statushouders tijdelijk onder te kunnen brengen,

totdat permanente huisvesting gevonden is voor hen in deze gemeente. De locatie is een doorstroomlocatie, 
dus de exacte aantallen variëren, maar tot nu toe verblijven steeds circa 4 gezinnen in hotelþÿ�  �t E shuys.

Waarom is het in Tubbergen wel succesvol en lukt het bij andere gemeenten niet om statushouders met de

HAR op te vangen?

Wij kunnen niet voor andere gemeenten spreken, maar in Tubbergen heeft de eigenaar van dit hotel zich

gemeld waardoor het mogelijk was om gebruik te maken van deze regeling.

Je kunt gebruik maken van de regeling als er een geschikte locaties zich voordoet. Niet iedere locatie leent zich

voor de opvang van statushouders.

Waarom wordt niet meer gebruik gemaakt van deze regeling?

Iedere gemeente heeft een taakstelling om statushouders te huisvesten en te zorgen dat zij integreren in de

maatschappij. Mede dankzij deze regeling kunnen we statushouders tijdelijk opvangen totdat permanente
huisves ing gevonden is.

Hoe veel statushouders verblijven in het hotel gedurende 6 maanden?

Dit aantal fluctueert. Ook is het niet zo dat de statushouders 6 maanden verblijven in het hotel. Zodra

huisvesting is gevonden, zullen zij niet meer in het hotel verblijven.

Gemiddeld verblijven 4 gezinnen in het hotel. In totaal is ruimte om 20 statushouders te plaatsen.

Hoe lang verblijven de statushouders in het hotel?
Hoe lang is vooraf niet te zeggen. Totdat huisvesting gevonden is. We hebben inmiddels ook al huisvesting

kunnen vinden voor statushouders. De eerste die binnen zijn gekomen, zijn daar nu dus ook al weer weg.

Hoe snel wordt een woning gevonden?

Ook dat is vooraf niet te zeggen. Samen met de lokale woningstichting zoeken we naar geschikte locaties. De

eerste die binnen zijn gekomen, hebben geschikte huisvesting gevonden. Maar of dat de komende periode ook

zo snel zal gaan, is niet vooraf te bepalen.
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Mogen wij het hotel bezoeken voor een reportage? (Wij willen graag in beeld brengen hoe deze mensen 6 
maanden lang leven en vooral ook in verhouding met andere gasten)
Wij willen rust bewaren voor deze mensen. Bovendien gaat het om tijdelijke opvang. Wij willen dus liever niet 
dat deze locatie voor pers wordt opengesteld.

Meer informatie vind je op www.tubbergen.nl/statushouders.


